
SS-NB系列三足式上部离心机

产品名称 SS-NB系列三足式上部离心机

公司名称 湘潭县离心机厂有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 湘潭县河口镇芦花村团山组（芦花小学右侧）

联系电话 0731-57700808 13807328009

产品详情

ss,sd, ss-nb系列三足式上部离心机 ss-nb为密闭防爆清洁型离心机。
根据不同的分离要求,该系列离心机根据分离原理可分成过滤式离心机和沉降式离心机,
沉降式离心机转鼓不开孔, 型号为ssc,用户可选配虹吸排液装置。 根据不同物料腐蚀情况、该机与物料接
触部分零部可采用1cr18ni9ti、00cr14ni17mo200cr17ni12mo2ti、ti板等耐蚀钢制造,根据用户要术,也可进行喷
塑、衬胶等防腐处理。 对于分离性能较好的物料,可采用无基础离心机。 ss,sd series centrifugal machine is a
top feeding, discharging and filing batch machine. it is widely used in chemicals, light, foodstuff, medicine, textile and
feather industries. in accordance with the reparative principle the basket of the machine is of two kinds: separate and
sediment. ssc is sediment. ssf 1200 suitable for feather industry. the substance of parts which directly touches the
disposed material is 1cr18ni9ti.the parts can also be treated by means of rubber line for anticorrosion or made of
special materials as required by the customers. 主要技术参数: 型号 ss450-n ss450-nb ss600-n ss600-nb ss800-n
ss800-nb sd800-n ss1000-n ss1000-nb sd1000-n ss1200-n ss1200-nb sd1200-n 转鼓 直径 mm 450 600 800 1000 1200
高度 mm 220/300 315/350 320/400 420/450 450 有效容积 l 18/20 45/50 80/100 150/180 250 装料限度 kg 30/35
75/85 140/165 195/230 300 转速 r/min 2000/2500 1600/1900 1200/1500 1000/1200 900/1000 分离因素 1000/1600
860/1180 645/1000 560/800 545/672 电机功率 kw 2.2/3 3/4 5.5/7.5 7.5/11 15 外形尺寸长×宽×高 mm
1130×820×690 1325×1022×820 1785×1570×930 1995×1600×960 2315×1720×1085 主机重量kg 320/350
600/690 1142/1500 1500/1800 2300  
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